
27.04.09
Generalforsamling

1. Til dirigent blev valgt Berit Kornbæk fra Interlex advokaterne
2. Som referent blev valgt Michael K. Thomsen
3. Formands beretning (Se vedhæftede dokument):

Opfølgende spørgsmål og kommentarer:
• Der skal opfordres til at Gartnerne fra de forskellig grundejerforeninger taler sammen så 

græsset bliver slået over det hele
• Det blev igen påpeget, at gæsteparkering kun bruges til gæsteparkering, og ikke til 

langtidsparkering af bil nr. to.
• Det blev igen påpeget, at der er betalt til ejerforeningen på et tidspunkt hvor arealerne 

ikke var overtaget.
• Bestyrelsen blev opfordret til at være opmærksom på, om frekvensen og kvaliteten af 

gartnerarbejdet er iorden
• Det blev foreslået, at vi selv holder orden på de dele af græsarealerne, der ligger 

umiddelbart uden for vores egne parceller  
4. Kasserens beretning.

Opfølgende spørgsmål og kommentarer:
• 2008 budget er godkendt

5. Budget 2009
Opfølgende spørgsmål og kommentarer:
• 2009 budget er godkendt
• Budgettet fra 2010 blev trukket.

6. Valg af formand
Susanne blev genvalgt

7. Valg af medlemmer
Der blev ikke valgt nye medlemmer, så bestyrelsen består nu af tre personer

8. Valg af suppleanter
Linda fra 107A

9. Valg af revisor
Peter Kjær blev genvalgt 

10. Status på gæsteparkering
Ole gennemgik mulighederne:

1. Fastholde sidste vedtagelse om at fortsætte med konfrontationen med Julsø 
ejendomme

2. Trække os tilbage og betale selv.
3. Tiltræde forlig. Der er tilbudt 

Advokaten gennemgik mulighederne og konklusionen var at det umiddelbart var svært at 
sige om vi kunne vinde sagen. Basalt set handler det om hvorvidt ændringen var at betegne 
som en mindre ændring.
◦ Der blev afholdt en vejledende afstemning, hvor der var stemning for pkt. 1. 

11. Evt.
• Fortovet ude foran C-Husene er både fortov og cykelsti.
• Det foreslås at der opsættes et blind vej skilt i starten af vores bebyggelse
• Der blev foreslået, at der blev lavet et sæt ”ordensregler” for hvilke ændringer, der må laves 

på huset.
• Umiddelbart var der enighed om at bestyrelsen kun har 'ret' til at bestemme over skel, 

hvorimod alt hvad, der foregår inde på matriklen er uden for bestyrelsens område.



• Det blev foreslået, at der blev lavet en fælles mangelliste.
• Der kommer mail, når der sker opdatering på hjemmesiden.


